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                              عن الكتاب :  2002م - 1443هـ : Book Description
   The years since New Labour came to power in 1997 have seen changes on an unprecedented scale in
Britain’s constitutional arrangements. The reforms have been widespread and far-reaching in their
implications: devolution to Scotland, Wales and Northern Ireland; reform of the House of Lords; the
Human Rights Act 1998; and significant changes in the rules of the political game.
This book is one of the first to examine all the changes collectively and in detail, to place each in its
historical context, and to analyse both the problems and the solutions, with pointers to further reform
in future. It is comprehensive in its coverage, and clearly written. It should be an ideal resource for
undergraduate students of British politics and constitutional law who seek to make sense of this dynamic
and complex subject
    شرح الكتاب
  شهدت السنوات التي تلت تولي حزب العمال الجديد السلطة عام 1997 تغييرات على نطاق غير مسبوق
الترتيبات الدستورية لبريطانيا. الاصلاحات كانت واسعة النطاق وبعيدة المدى في
الآثار المترتبة: نقل إلى اسكتلندا وويلز وأيرلندا الشمالية ؛ إصلاح مجلس اللوردات ؛ ال
قانون حقوق الإنسان لعام 1998 ؛ وتغييرات مهمة في قواعد اللعبة السياسية.
هذا الكتاب هو واحد من أول من درس جميع التغييرات بشكل جماعي وبالتفصيل ، لوضع كل منها في
السياق التاريخي ، وتحليل كل من المشاكل والحلول ، مع مؤشرات لمزيد من الإصلاح
في المستقبل. انها شاملة في تغطيتها ، ومكتوبة بوضوح. ينبغي أن يكون موردا مثاليا ل
طلاب المرحلة الجامعية الأولى من السياسة البريطانية والقانون الدستوري الذين يسعون إلى فهم هذه الديناميكية
وموضوع معقد.
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